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Protokół Nr 3/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 26 marca 2019 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli przedszkoli, szkół  
i placówek prowadzonych przez Miasto Białogard, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli 
prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane,  na rok 2019 – druk A, 

b) w sprawie przyjęcia przez Miasto Białogard zadań z zakresu właściwości Województwa 
Zachodniopomorskiego określonych w Wojewódzkim Programie Wspierania Rodziny i Systemu 
Pieczy Zastępczej  na lata 2014-2020 pn. „Region dla Rodziny” – druk B, 

c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Drawsko Pomorskie w zakresie 
wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk C, 

d) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego w zakresie wspólnej realizacji projektu partnerskiego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020, Oś priorytetowa VIII 
Edukacja, Działanie 8.4 - druk D,  

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk E, 
f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028   
  – druk F. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł Szyszlak. 
Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: za-3 
(jednogłośnie). 

 
 
Ad 2  
 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli przedszkoli, szkół  
i placówek prowadzonych przez Miasto Białogard, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 
za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia 
nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie jest przyznawane,  na rok 
2019 – druk A, 
Przedstawiła: Iwona Kocik, w/z Naczelnika Wydz. Edukacji 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o przygotowanie pedagogiczne? 
Naczelnik – wyjaśniła, że każdy ma takie przygotowanie. To dofinansowanie dla pracowników szkoły, 

dla nauczycieli. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie przyjęcia przez Miasto Białogard zadań z zakresu właściwości Województwa 

Zachodniopomorskiego określonych w Wojewódzkim Programie Wspierania Rodziny i Systemu 
Pieczy Zastępczej  na lata 2014-2020 pn. „Region dla Rodziny” – druk B, 
Przedstawiła: Monika Szczensnowicz, Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał co będzie jak karta dużej rodziny zostanie wdrożona? Jako przedsiębiorca chciałby 

wprowadzić tą kartę u siebie w przedsiębiorstwie. 
Naczelnik – odpowiedziała, że najbliżej znajduje się Centrum Kultury w Tychowie, które oferuje usługi 

kulturalne w ramach tej karty. 
J.Leszczyk – pytał z czego w Białogardzie będzie można korzystać? 
Naczelnik – odpowiedziała, że na chwilę obecną z niczego. Dopiero jak Miasto podpisze porozumienie 

z Województwem, wówczas Województwo zaprosi podmioty do współpracy. 
J.Leszczyk – pytał czy będzie możliwość korzystania z karty kibica?  
Naczelnik  – odpowiedziała, że jest taka możliwość. 
P.Szyszlak – proponował w ramach programu sms korzystanie z wydarzeń kulturalnych. 

Przewodniczący Komisji po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Drawsko Pomorskie w zakresie 

wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk C, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej przedstawiając 
opłaty: jednorazową 5-10 tys. zł, opłatę w momencie przywozu 500 zł oraz 12 zł za każdy dzień. 
W schronisku mają obecnie 48 psów i są w stanie przyjąć drugie tyle. Współpracują z gminami: 
Drawsko Pomorskie, Brojce i jeśli Rada się zgodzi to z Połczynem Zdrojem. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał jak to wygląda, gdy pies idzie do adopcji? 
Naczelnik – wyjaśniła, że z automatu wykreślają i nie naliczają opłat w kwocie 12 zł od dnia przejęcia 

psa przez nowego właściciela. 
J.Leszczyk – pytał czy Miasto jest przygotowane na takie wydarzenie jak likwidacja schroniska 

w Białogardzie i przejęcie psów? 
Naczelnik – odpowiedziała, że zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt psy nie są własnością schroniska, 

we wcześniejszych umowach zawieranych z panem J.H. po 2 tygodniach stawały się własnością 
schroniska. Dlatego też gminy pozbywały się problemu. Naczelnik nie wiedziała jak jest teraz, ale 
zgodnie z przepisami pies jest zawsze własnością gminy, z której pochodzi. Jeśli byłaby taka 
konieczność likwidacji to Miasto musiałoby odsyłać psy do gmin. 

P.Szyszlak – powiedział, że jednym z argumentów, że J.H. był konkurencyjny było, że te psy kupował.  
M.Kopczyński - pytał czy będzie się opłacało utrzymać schronisko? 
Naczelnik – odpowiedziała, że jeśli zmodernizują budynek administracyjny, zatrudnią obsługę to tak. 

Mają teren, który spełnia wymogi, bo jest ogrodzony podwójnie. Z tego co Naczelnik słyszała to 
Prezes chce zrobić wybieg dla psów. Trudno powiedzieć, żeby schronisko przynosiło zyski ale może 
się bilansować. Z punktu prawa dla nas jest lepiej. Teraz nie muszą nikogo prosić o przyjęcie psów.  

J.Leszczyk – stwierdził, że skoro to schronisko miejskie to nie może być gromadzonych materiałów 
przedsiębiorcy jak to jest obecnie. 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

d) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego w zakresie wspólnej realizacji projektu partnerskiego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020, Oś priorytetowa VIII 
Edukacja, Działanie 8.4 - druk D,  
Przedstawili: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta i Piotr Janowski, Sekretarz Miasta – liderem będzie 

miasto Koszalin i będziemy mieli o połowę mniej środków 
 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk E, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy chodnik na ul. Moniuszki będzie realizowany od ronda A.Szwenka? 
Skarbnik – odpowiedziała, że od wysokości sklepu z alkoholami do ul. Piastów. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028   
  – druk F. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
Ad 3 
W sprawach różnych nie poruszono żadnych problemów.  

 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1445 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

Przewodniczący Komisji 

     /-/ Paweł Szyszlak 


